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Referat - Styremøte 2.5.23 kl. 19 - Kortversjon 

 
1. Påkjøring vestover Ring 3 fra Slemdal/Vettakollen 

Vi har mottatt en henvendelse som påpeker at det er vanskelig å kjøre fra Slemdal og 
Vettakollen til Ring 3 retning vest. Ris Vel skal se nærmere på saken.  
 

2. Dårlige veier – oppfølging 
Styret besluttet at vi ikke slår oss til ro med svarene vi har mottatt fra BYM. 
Veistandarden må bedres før det skjer en alvorlig ulykke. Styret vil jobbe videre med 
saken og også ta initiativ til å samarbeide med skolenes FAU. 

 
3. Slemdal – status  

Det var møte i Slemdal planforum før påske.  Planforumet har laget 2 planforslag, 
som diskuteres videre i planforumet, og sendes til styringsgruppen. Når det er avklart 
hvilken forslag sendes til PBE vil informasjon bli lagt ut på vår hjemmeside og FB side. 
Det er fortsatt ingen avklaring. 
 

4. Rikshospitalet – status  
Ris Vel er kun en støttespiller for de forhold som påvirker medlemmene: 
Naturpåvirkning og helikopterstøy. Vi tar således ikke stilling til sykehussaken. Det er 
foreløpig ikke noe nytt i reguleringssaken. 
 

5. Diakonhjemmet 
Stiftelsen Diakonhjemmet inviterte til innspills møte om ny videregående skole 
17.4.23. Et av våre styremedlemmene deltok. Dette er et stort prosjekt, nærmest en 
ny by i bydelen. Det planlegges både helsefaglig skole og allmenn gymnas. Byggestart 
var ikke et tema, men ut fra prosjekteringsstatus kan Oslo kommune tidligst sette i 
gang om 3-4 år. Dessuten vet man at etablering av ny Diakonhjemmet stasjon er 
avgjørende for bygging, og at da må både Vinderen og Slemdal stasjoner tas.  
 

6. Vinderen torg – sykkelvei/parkering 
Det har vært mye blest rundt Vinderen Torg i lang tid. Flere artikler i Akersposten, en 
i Aftenposten, beskriver kaotiske forhold. Vi har mottatt henvendelser både ang. 
parkeringsforholdene og sykkelveien. Vinderen er viktig for oss. Styret har i et par år 
vært underbemannet, og vi har for tiden flere krevende saker (utbygging Slemdal, 
Rikshospitalet, Diakonhjemmet, dårlige veier). Vi har dessverre ikke hatt kapasitet til 
å engasjere oss nok i utfordringene på Vinderen. Vi håper å rekruttere et 
styremedlem som bor i Vinderen området, som kan engasjeres i disse sakene. 
Interessert bes kontakte oss! 

 
 


